Unit One Section A 

III. 1. suspicion    2. restored    3. considerate   4. inherited  

   5. furnish      6. justify     7. substantial    8. fantastic

IV. 1. To his embarrassment he discovered

   2. like that

   3. strike deals with

   4. live it out

   5. falls upon dark days

   6. nothing but

   7. captured the heart of the little boy with

   8. raise a glass to 

V.  1. economy    2. business    3. campaign    4. poll

   5. survey      6. research    7. lesson       8. study

VI. 1. well-advised     2. narrowed-minded     3. wide-eyed      4. soft-spoken
   5. big-headed       6. single-minded        7. well-meant     8. quick-tempered

VII. 1. air-conditioned    2. handmade          3. thunder-struck   4. heart-felt 

    5. data-based       6. self-employed       7. custom-built     8. weather-beaten

VIII.

1. Well-meant as it was, the decision spoiled the peace talk in the Middle East.

2. Hard as he tried, he failed to deceive the police commissioner in London in the end.

3. Poor as he was, she gave up the idea to marry him.

4. Friendly as he may seem, I won’t regard him as considerate.

5. Suspicion as she was of him, she never came to the idea that wealthy, soft-spoken, well-mannered man was a criminal.

IX.

1. Now (that) you have studied the above models and understood the meaning and usage of the expression “now that”, you know how to do the following exercises.

2. Now (that) I’ve heard the music, I understand why you like it.

3. Now that the hotel is beautifully restored, many travelers like to stay in it.

4. Now that the criminal turn out to be one of their own, the London police commissioner publicly apologized for poorly supervising his department.

5. Now that you have got an MA degree, you are qualified for PhD program.

X.

1. My thanks also go to those who still stuck by me when I fell on dark days.

2. Now that he has published a popular novel, which earns him a large amount / sum of money, he can afford / is able to buy a new house and a car.

3. The police said that their suspicions were aroused because the girl had other marks on her body.

4. How can you talk to her like that? It is she that brought you up and help you finish school. / She is the one who brought you up and help you finish school.

5. Hard as the road will be after their graduation, these students’ prospects are bright.

6. In order to have enough money to run the business, he sold his newly-bought house at auction at a substantial loss. 

7. He is fully justified in criticizing the police commissioner for poorly supervising his department.

8. These ancient buildings under protection have been beautifully restored to attract foreigners.

XI.

1．周六晚，在“牢骚”酒吧，他们依旧乐意为“威廉斯勋爵”干杯，尽管这个头衔现在只能引来阵阵笑声。
2．苏格兰山区的这个美丽的山村只有320人。1986年，安东尼·威廉斯这位有钱的贵族和他穿着入时的妻子一同来到这里。安东尼·威廉斯说话很和气。一些村民说，他们一直不太了解他。
3．威廉斯先生买下了一笔又一笔的地产，给山村注入大量现金。山村能够恢复生机完全是他一人造就。
4．但谁也没料到事实的真相会是这样的：这个财源滚滚，举止友好的人压根儿就不是什么勋爵，而是一名政府职员。
5．威廉斯先生自1959年起在伦敦警署任职，已经被提拔为财务部副总管，年薪6.5万英镑。大约两周前，他被送上法庭受审，法庭判他入狱7年半。他为自己的所作所为后悔不已。
6．但是最主要的是，他将大部分不法收入投进了这座山村。这里有精致的石砌农舍，茵茵的村中绿地，一排排青青的树篱——一切都深深地吸引了他。
7．而最主要的是，他买下了年久失修的戈登·阿姆斯旅馆并将其彻底改造，使之由一堆废墟变成了一座富丽堂皇的一流宾馆。
8．阿布迪先生通过获取银行贷款和各种人谈判，只支付威廉斯先生的部分欠款，最后以大约50万英镑的代价，买下大部分房产。
XII.
1-5    CBABA       6-10    BCABC

11-15  DDCCA      16-20    AAABC

Section B

XV.

1. In a small room in a gloomy French hotel. (Para. 1)

2. He is a writer. (Para. 3 )

3. It’s about some new missiles. (Para. 9 )

4. A waiter. (Para. 23 )

5. No. (Para. 27 )

XVI.

1-4  DACA   5-8   DBCD

XVII.

1. simplified        2. switched

3. standpoint        4. mysterious

5. romantic         6. exceedingly

7. exploits          8. heaved 

XVIII.

1.aside             2. for; for

3. except           4. with

5. at; toward(s)      6. With

7. behind; on / off     8. about /of

